
 
 
Leusden, 26 mei 2014, 
 
betreft: vragen aan het college van burgemeester en wethouders over de werklocaties 
 
 
Geacht college,  
 
Al geruime tijd is er met allerlei partijen gesproken over de Leusdense werklocaties. 
Door velen is hier enthousiast over meegedacht en gesproken. Het college heeft toen 
aangegeven naar alle betrokkenen dat er vóór het zomerreces 2014 een nieuwe visie zal 
zijn ontwikkeld en aan de gemeenteraad zal worden aangeboden. 
 
Het is de VVD Leusden bekend dat ook de provincie hierover een oordeel heeft, maar dit 
laat onverlet dat het college een nieuw plan kan presenteren. Ons bereikt nu het bericht 
dat dit plan pas in het najaar van 2014 gepresenteerd kan worden. 
 
Naar aanleiding daarvan heeft de VVD de volgende vragen: 
‐ Is het college voornemens het visieplan inderdaad pas dit najaar te presenteren of 

draagt zij er zorg voor alsnog met een nieuw plan te komen vóór het zomerreces? 
‐ Is het college voornemens te komen met een nieuw bestemmingsplan waarin naast 

de huidige doelstelling ook ruimte wordt gemaakt voor bijvoorbeeld de 
“maakindustrie”, waarbij als afspiegeling van de huidige bevolking een bredere 
arbeidsmarkt tot stand kan komen? Is het college reeds in overleg met hogescholen, 
universiteiten en ROC’s om ook op het vlak van onderwijs en kennisontwikkeling 
meer ondersteuning te kunnen bieden aan de huidige en toekomstige 
ondernemers? 

‐ Mocht er toch vertraging ontstaan (naar ons oordeel zeer ongewenst), hoe draagt 
het college er dan zorg voor dat de geïnteresseerde bedrijven worden behouden 
voor Leusden en niet naar elders vertrekken? 

‐ Kan het college aangeven om hoeveel bedrijven het momenteel gaat en hoeveel 
arbeidsplaatsen daarmee zijn gemoeid? 

 
Graag vernemen wij op korte termijn uw antwoord. 
 
Namens de VVD‐fractie, 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
Carlos Genders 
fractievoorzitter 


